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前言

　　现代语言教学理论认为，阅读是培养学生寻找信息、处理信息、储存信息、提取信息的能力。
同时，阅读材料的选择则强调专题性、趣味性以及难易度适中原则，因为有针对性的阅读会让你的阅
读能力在最短的时间得到最迅速的提高。
在这一理念指导下，我们特别推出这套《朗文中学英语智趣故事集》。
　本套丛书精选135篇幽默小故事（每册15篇，分三个等级，共9册）。
每篇故事都配有一组适合中国学生学习和考试的练习。
各册词汇与语法既与新课标接轨.又遵照循序渐进、步步为营的原则，便于学生接受和使用。
每个故事插图生动活泼，妙趣横生；每个故事寓意丰富深刻，令读者忍俊不禁、爱不释手，又无形中
提高了英语阅读和实践能力。
同时，更让读者不出国门便可以充分领略西方高雅的蓝色幽默，体会中西方文化、生活、休闲、社会
等方面的差异。
　　从故事出发，我们安排了以下栏目：　　1.New Words　　生词由浅入深，多次反复在文中出现
，帮助加深记忆，并且贴近新英语课程标准的词汇要求。
加强对学生的阅读训练，着重培养、提高其阅读速度和阅读技能。
　　2.Exercise　　栏目中的练习设计了有关词汇、拼写、填空等方面的题型，题题紧扣课文，真正做
到了课文与练习的互动。
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内容概要

《朗文中学英语智趣故事集》精选135篇幽默小故事（每册15篇，分三个等级，共9册）。
每篇故事都配有一组适合中国学生学习和考试的练习。
各册词汇与语法既与新课标接轨，又遵照循序渐进、步步为营的原则，便于学生接受和使用。
每篇故事插图生动活泼、妙趣横生；每篇故事寓意丰富深刻，既令读者忍俊不禁、爱不释手，又无形
中提高了英语阅读和实践能力。
    本系列读物既可在课堂上使用，也可供各级水平的英语爱好者自学。
每册后附有习题答案和译文，以方便读者学习。
    本书为《朗文中学英语智趣故事集》A1。
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书籍目录

1.A Difficult Question2.The Hole in the Ground3.Quick Thinking4.The New Doctor5.A Cheap Meal6.Not a
Small Problem7.The Package8.A Sad Story9.The Best Salesman in the World'10.Your Need Is Greater Than
Mine11.A Very Important Person12.Violin Lessons13.Not So Stupid14.No Elephants15.How Wars
BeginTranslationAnswer Key
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章节摘录

　　Mr. Guppy was a very large man. He had a loud voice and a bad temper. He was not a giant， but he was
much bigger than most men.　　Life was not easy for Mr. Guppy. He could seldom find clothes big enough. His
feet were too large for most shoes.　　In buses， trains and planes， he could not stand up straight. The roofs
were too low.　　In cars he could not move his legs. There was not enough room. At home， his bed was too
short. Chairs were always too small.　　In fact， wherever he went and whatever he did， Mr. Guppy had
problems because of his size.　　These problems were so bad that Mr. Guppy stayed at home most of the time.
Life was easier at home.　　Then one day， a friend said， “You spend too much time at home. You should go
out more. Theres a good movie at the theater.”　　“1 cant sit in theater seats ” Mr. Guppy said. “Im too big.
”　　“That is no problem，” his friend said. “111 buy you-two tickets. You can get them at the theater when
you go.”　　The friend reserved two tickets for Mr. Guppy. When the day came， Mr. Guppy put on his best
clothes and went to the theater.　　You have two tickets for me， “he said to the woman in the ticket office. 
“My name is Guppy.”
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